
Zapisnik
s 9. (izvanredne) sjednice Upravnog vijeda Instituta za oceanografiju i ribarstvo

Prisutni 6lanovi:

odrZane 31. sijednja 2022. godine

elektronidkim putem (skype)

l. mr.sc. Goran Kolarii, predsjednik UV
2. prof. dr.sc. Ozren PolaSek, dlan UV
3. doc. dr.sc. Damir Kovadii, dlan UV
4. dr. sc. Leon Grubi5i6, dlan UV

- dr. sc. ZivanaNindevii Gladan, ravnateljica Instituta
- Mirjana Drlje, dipl.iur. glavna tajnica Instituta
- Josip Poljak, dipl.oec., financijsko-radunovodstveni savjetnik

Instituta

Ostali prisutni:

Predsjednik Upravnog vijeca mr. sc. Goran Kolaric otvorioie sjednicu Upravnog vijeca u l0:00
sati, pozdravio sve prisutne te utvrdio postojanje kvoruma.

Upravno vijece usvojilo je sljedeci

Dnevni red

DonoSenje odluke o godi5njem obradunu (Godi5njem financijskom izvjeStajuza2O2l. godinu).

Ad 1)

Financijsko-radunovodstveni savjetnik Insituta gospodin Poljak izloilio je Upravnom vijedu
GodiSnji Financijski izvjestaj za 2021. godinu.

Istaknuo je da su ostvareni prihodi na razini planiranih planom i rebalansom plana. Vi5ak
prihoda iz ranijih godina rezerviran je zanabavku opreme i realizaciju tekudih projekata.
Sto se tide popisa potencijalnih obveza navedena su dva sudska spora u tijeku, jedan u
vrijednosti od oko 300.000,00 kuna, drugi 200.000,00 na Sto je ravnateljica navela da je veii u
fazi pripreme prijedloga hagodbe.
Sto se tide drugih bilje5ki, radi se o otkupu 4 stana koja se otpladuju redovito. Udio fondova u
tim potraZivanjima je 65%i taj iznos se uplacuje u proradun. Nadalje, rijed je o potraZivanjima
za staru deviznu Stednju od PBZ-a te potraZivanja od Drlave za obveznice od podaje stanova
za devize.
Od otvorenih stavki na obvezama naveo je da su to raduni koji su pristigli zadnji das pa nisu
pladeni ili su plaieni iznosi a nisu stigli raduni.
Od otvorenih stavki na potraZivanjima navedeni su Hrvatski veterinarski institut i Ministarstvo
poljoprivredeiz202l. godine, te NGRA d.d. ( koja je podela pla6ati) i DVOKUT ECRO d.o.o.
( iznos od 88. 750,00 koji duguje jo5 od 2016. godine na projektu profesora Dadica) .

Na upit predsjednika Upravnog vije6a vezato uz avansno placanje, odgovorio je da je to dosta
desta praksa, na Sto je predsjednik Upravnog vije6a upozorio da se to ne bi trebalo primjenjivati
na teret sredstava proraduna.
Na upit prof. Kovadiia je li na Institutu bila revizija, ravnateljica je odgovorila da se revizije na
svim europskim projektima provode kontinuirano i do sada nije bilo problema, a da je
najavljenafinancijskareviz4aDrZavnoguredazareviz1ju,



Upravno vijeie usvojilo je Financijski izvje5taj Instituta za oceanografiju i ribarstvo za202l'

godinu.

Sjerlnica je zakljudena u l1:00 sati.

Zapisnik vodila:

Mirjana Drlje, diPl. iur.

U Splitu,3l. 1.2022.

Broj:5012122

mr.yd. Goran Kolarii


